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MINNESANTECKNINGAR 
 

Informationsmöte D 236 söndagen den 28 augusti 2023. 
Plats: Röda Korsets lokal i Vänersborg 
Deltagare: Hela VU och deltagare från alla IW-klubbar utom Borås och Kungsbacka 
 

• DP Elisabet Ziegler hälsade alla välkomna till Röda Korsets lokal. pDP Ing-Marie 
berättade om Röda Korsets lokaler, dess verksamhet i Vänersborg och om verk- 
samheten vid f d Restad sjukhus. 

 
• Presentation och information från närvarande klubbar 

Lite info nedan: 
Gbg Norra har lunchmöten. De har under verksamhetsåret träffat sina vänklub- 
bar som är flera både långt borta och på närmare håll. Klubben har också haft 
intercity möte med Gbg Södra och Kungsbacka. 
 
Strömstad – Tanum har vänklubbar i bl a Norge. Klubben har månadsmöte på 
kvällarna. Under året har klubben fått 7 nya medlemmar. 
 
Mark har som flera av våra klubbar en hög medelålder. Klubben har 24 
medlemmar och fått en ny under året. Klubben har ingen egen lokal. 
 
Uddevalla har ej lyckats få kontakt med sin vänklubb. Har månadsmöten vid 
lunchtid. Ej lätt att få föredragshållare då det ej får kosta något. 
 
KLM har sin KP vald på två år. Klubbens medlemmar delar in sig i lag med tre 
medlemmar i varje lag som förbereder program och medlemskvällarna. 
Försöker att variera grupperna efter ett år. Eftermiddagsmöten kl 15.00 dock lite 
flexibel tid. De som ordnar programmet ordnar också lokal. Klubben har  vänort 
i Danmark och i Norge. Praktiskt att träffas vid gränsen. Klubben tappade två 
medlemmar och fick två nya under året. 
 
Vänersborg har också sin KP i två år. Får nya medlemmar och tappar i samma 
takt. Har haft kvällsmöten men övergår till lunch- och eftermiddagsmöten. Har 
vänklubb men ingen större kontakt med den. Klubben har 34 medlemmar. God  
mat och trevliga möten är viktigt. Gott samarbete med Trollhättan. De båda 
klubbarna gör gemensamma resor. 
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Alingsås Lerum Vårgårda har en KP som gör sitt andra år.  Har kvällsmöten men 
funderar på andra tider på dagen. Har ingen egen lokal. 61 medlemmar. 1 ny 
medlem och en gammal medlem som återkom. I styrelsen finns åtta vKsekr som 
turas om att skriva protokoll. Två helt nya medlemmar togs in i styrelsen för att 
få pröva på.  
 
Trollhättan ordnar DÅM i höst. Klubben har delat in medlemmarna i tre 
medlemmar per grupp som håller i mötet. Medelåldern är 81 år. Tappat en 
medlem. Lunchmöten. Ingen egen lokal. Många hjälper till. Till vänskapsmötet i 
Tällberg åker sju stycken från klubben. 
 
Gbg Norra har fått två nya medlemmar under året. Bra föredrag. Tidigare 
vänklubb i Norge har upphört men har nu en vänklubb i Piteå. Möten hålls på 
Seglarklubbens lokal på dagtid. 32 medlemmar. Klubben har som tema för 
hösten ”Kvinnofrid”. Kontakt tas med de medlemmar som inte kommit på länge. 
 
Kungsbacka har bra möten, bra lokal och bra mat. Vänklubb i Skagen. 
Vänklubben i England är inte aktuell längre.  
 

• Nye RP var med på INFO-mötet i Karlstad som var givande enligt några som var 
med. Bra grupparbete. Några av våra deltagare idag åker med till Convention i 
England nästa år. Förslag finns på gemensam resa till Convention. 

 
• Motioner o PVH 

Till Convention finns 32 motioner som skall gås igenom i klubbarna. Alla med- 
lemmar skall ha möjlighet att ”tycka till” om motionerna och kunna framföra sin 
åsikt.  Förslagsvis kan motionerna delas upp bland styrelsens medlemmar där 
varje medlem förbereder några motioner och sedan delger klubbens medlem-
mar detta. (Se sid 68-69 i stadgarna). Under december kommer amendsments 
(= ändringsförslag till motion) som också skall gås igenom i klubbarna. Svar från 
klubbarna skall vara inskickat före 10 februari 2024. Maggie skickar ut en lista 
som fylls i med klubbarnas svar. 
 
Före 1:a oktober skall alla klubbarna ha valt en Proxy Vote Holder (=ombud som 
röstar i stället för delegat vid Convention) samt ersättare för PVH. Beslutet 
meddelas distriktet. Förslagsvis väljer klubbarna som PVH Nationalrepresen-
tanten och som ersättare Rådspresidenten. Dessa båda funktionärer åker på 
Inner Wheels bekostnad. Möjligt är också att som PHV utse någon från distriktet 
som deltar i Convention, dock utan ekonomisk ersättning. 
 

• Hjälpverksamhet 
Förslag till kommande hjälpverksamhet diskuterades livligt. Många IW-klubbar 
har egna projekt som de ger sina bidrag till. Om klubben som föredragshållare 
har besök av någon som representerar en organisation/verksamhet lämnar 
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mötets insamling till föredragshållarens verksamhet är inte så konstigt. Utöver 
de insamlingar som lämnas lokalt har IW nationella hjälpprojekt som gäller för 
alla IW-klubbar. 
Tidigare rådsmöte beslöt att IW skall fortsätta med projektet Narkotikabekämp-
ning som nationellt projekt. IWs internationella projekt beslutas på Convention 
och gäller till nästkommande Convention. Internationellt projekt är nu Stiftelsen 
Garissa. Vår förhoppning är att detta projekt skall kunna fortsätta även efter 
nästa Convention.  
Inner Wheel-doktorn – Rotary doctors har fått ett nytt eget projekt som dess 
generalsekreterare Karin Håkansson informerade om på INFO-mötet i Karlstad. 
Hennes föredrag kommer att läggas ut på hemsidan. Det nya är Watsat for 
Change 2023-2025 och är information i smågrupper om ”Kvinnors rätt till sin 
egen kropp”. Projektet finns i Kenya.   
I smågrupperna propageras för: 
Nej till könsstympning 
Nej till barnäktenskap 
Nej till tonårsgraviditeter 
Ja till familjeplanering. 
I området där grupperna finns går 70% av flickorna ej i skolan. 70-80% vet att 
andra varit med om könsstympning.  
 
En arbetsgrupp tillsattes i höstas som skulle komma med förslag på nya natio-
nella hjälpprojekt och har nu lämnat förslag på tre nya hjälpprojekt som är 
DACA, Tjej-zonen och bröstcancerforskning. Se IW-Nytt nr 2 och hemsidan.  
Idag ger klubbarna ca 60% av sina insamlade medel till egna projekt och resten 
till IWs projekt. 
 
Varje IW-klubb skall besluta hur många nationella projekt som klubben önskar 
ha samt vilka projekt. En blankett för detta skall fyllas i och lämnas till distriktet 
före 1 november. 
 
Deltagarna diskuterade och informerade varandra om hur de i klubbarna får 
medel att skicka till sina hjälpprojekt. Vanligt är med lotterier vilket dock är ett 
problem då det ofta är samma medlemmar som skänker vinster och köper 
lotter. Några klubbar meddelar sina medlemmar vilket projekt som är månadens 
projekt och alla medlemmar kan genom klubben lämna pengar till detta projekt. 
Viktigt är att medlemmarna får reda på hur mycket som sätts in till respektive 
projekt. Någon klubb hade skördeauktion som gav ett gott resultat till hjälp-
projekten. 
 

• Kaffepaus följde med givande diskussioner under tiden som gott fikabröd 
intogs. 
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• Informerades om IWs logga.  Denna skall placeras ensamt längst upp i vänstra 
hörnet. Övriga emblem och märken får placeras i övre högra hörnet eller längst 
ner på sidan. Maggie har skickat ut underlag för hur loggan skall vara placerad. 

 
• Distriktets nya arkivarie informerade om sitt besök på regionarkivet i Göteborg 

som var mycket intressant. Handlingar för arkivering tas med till vårens DM. Mer 
information om arkivering finns på hemsidan. 

 
• Diverse övrigt 

”Den lilla blå” kommer snart att finnas i nytryck och kommer att finnas vid 
Vänskapsmötet i Tällberg. 
IW fyller 75 år med Filipstad som första klubb. En festkommitté har tillsatts som 
förbereder firandet. 
Maggie undrar om alla kan logga in på medlemsregistret. Hon hjälper gärna till. 
DISO informerar om att det på hemsidan finns mall för hur material till IW-Nytt 
skall lämnas. DISO skall ha digitalt möte med ISO om div. praktiska saker bl a 
rapportering av text och bilder. 
Distriktsskattmästaren påminde om att klubbarnas medlemsavgift till distriktet 
skall betalas senast den sista september. Beloppet från klubbarna är för år 
2023/2024 400:- och för 2024/2025 420:-.  
Reseersättning till dagens INFO-möte betalas av klubbarna för sina deltagare i 
möte och ej av distriktet. 
 

• Avslutning 
DP Elisabet tackar alla som deltagit på dagens möte och ett särskilt tack till alla 
som bakat eller hjälpt till praktiskt med fikat. 
Mötet avslutas. 
 
Minnesanteckningar förda av vDsekr Lisbeth Gabriesson 
 
 
 
  

 
 


